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Mezinárodní veletrh pro živočišnou výrobu ANIMAL TECH, Národní výstava hospodářských 
zvířat a Národní výstava myslivosti proběhly v roce 2023 v mimořádném pětidenním 
termínu, počet návštěvníků překročil 50 tisíc. Mimořádně bohatý byl chovatelský 
program včetně šampionátů a soutěžních přehlídek skotu a chovatelských přehlídek koní. 
Součástí programu byly oslavy 100 let od založení Českomoravské myslivecké jednoty. 
Na výstavišti byla instalována výstava unikátních trofejí, proběhlo mistrovství Evropy ve 
vábení jelenů nebo myslivecký ples.

ANIMAL TECH, Národní výstava hospodářských zvířat • Krmiva, technologie pro chovatelství, veterinární a reprodukční technika• Uděleno 5 zlatých medailí a 3 ceny redakcí Profi Press• 285 chovatelů, více než 1 000 zvířat• Národní šampionáty českého strakatého skotu, holštýnského skotu, plemen brown swiss, 
Jersey, plemen masného skotu• Doprovodný program pro odborníky a veřejnost• Zahraniční bonitéři

Národní výstava myslivosti• Prezentace zbraní, střeliva, mysliveckých potřeb, optiky• Oslavy 100 let od vzniku ČMMJ• Doprovodný program pro myslivce a širokou veřejnost

ANIMAL TECH, NÁRODNÍ VÝSTAVA HOSPODÁŘSKÝCH  
ZVÍŘAT A NÁRODNÍ VÝSTAVA MYSLIVOSTI  
BYLY V ROCE 2023 REKORDNÍ



• Ministerstvo zemědělství ČR• Českomoravská společnost chovatelů, a.s.• Český svaz chovatelů masného skotu• Mendelova univerzita v Brně• Svaz chovatelů českého strakatého skotu• Svaz chovatelů holštýnského skotu ČR• Svaz chovatelů málopočetných dojených plemen• Svaz chovatelů normandského skotu• Svaz chovatelů ovcí a koz

• Svaz chovatelů prasat• Zemědělský svaz České republiky

• Českomoravská myslivecká jednota• Ústav pro hospodářskou úpravu lesů• Sdružení SILVAJAGD• Mendelova univerzita v Brně, lesnická a dřevařská fakulta• Lesy České republiky• Výzkumný ústav lesního hospodářství a myslivosti

PARTNEŘI

• Setkání zástupců Agrárních komor zemí V4• World Charolais Technical Congress• Aukce plemenných jalovic a embryí• Návštěvnická anketa Miss Sympatie• Přehlídky jednotlivých plemen ovcí, koz i prasat• Ukázky zpracování masa a výroby sýrů • Stříhání ovcí a vlněná módní přehlídka• Chovatelské ukázky plemen koní • Prodej regionálních a farmářských potravin• Veterinární kongres pro praxi• Včelařská výstava• Výstava První republika

• Timbersport – nominace pro Mistrovství ČR• Odborné přednášky se zaměřením na myslivost• Besedy s osobnostmi myslivosti• Unikátní výstava českých a slovenských trofejí• Chovatelské přehlídky trofejí• Mistrovství Evropy ve vábení jelenů• Den s regionálními stanicemi Českého rozhlasu• Autogramiáda spisovatele Tomáše Krivjanského• Myslivecký ples

DOPROVODNÝ PROGRAM

• Zdeněk Nekula, ministr zemědělství ČR• Jan Grolich, hejtman Jihomoravského kraje• Martin Pýcha, předseda Zemědělského svazu ČR• Josef Kučera, výkonný místopředseda představenstva ČMSCH• Miroslav Skřivánek, náměstek ministra zemědělství ČR

• Radek Lanč, náměstek ministra zemědělství ČR• Petr Jílek, vrchní ředitel Sekce ekologického zemědělství, komodit, 
výzkumu a vzdělávání • Martin Žižka, ředitel odboru státní správy myslivosti a rybářství MZe• Jiří Janota, předseda ČMMJ

HOSTÉ

• Ministerstvo zemědělství ČR• Mendelova univerzita v Brně, Lesnická a dřevařská fakulta• Českomoravská myslivecká jednota
• Agrární komora ČR• Jihomoravský kraj

ZÁŠTITY



DŮVODY NÁVŠTĚVY  
ODBORNÉHO NÁVŠTĚVNÍKA

NÁVŠTĚVNÍCI 
50 125 návštěvníků z 24 zemí 

• Česká republika• Slovensko• Rakousko• Francie• Turecko• Slovinsko

• Německo• Polsko• Maďarsko• Řecko• Nizozemsko• Švýcarsko

• Velká Británie• Ukrajina• USA• Egypt• Finsko• Litva

• Svazijsko• Srbsko• Španělsko• Bulharsko• Portugalsko• Rumunsko

• Získání obecného přehledu o oboru 33,89 %• Získat informace o konkrétním produktu 9,06 %• Vést obchodní jednání 6,23 %• Společenské setkání s partnery 12,31 %• Objednávat, nakupovat 6,22 %• Účast na doprovodném programu 7,23 %• Přehlídky a soutěže zvířat 15,26 %• Oslavy 100 let ČMMJ 9,79 %
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ANIMAL TECH:
145 VYSTAVOVATELŮ Z 8 ZEMÍ
• Česká republika• Itálie• Německo• Nizozemsko

• Polsko• Rakousko• Slovensko• Turecko

NÁRODNÍ VÝSTAVA MYSLIVOSTI:
82 VYSTAVOVATELŮ Z 6 ZEMÍ
• Česká republika• Maďarsko• Nizozemsko

• Polsko• Rakousko• Slovensko

CELKOVÁ VÝSTAVNÍ PLOCHA

• ANIMAL TECH: 20 232 m2

• Národní výstava myslivosti: 5 608 m2
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ŘEKLI O VELETRHUOCENĚNÉ EXPONÁTY

ZLATÉ MEDAILE CENA TÝDENÍKU 
ZEMĚDĚLEC

CENA ČASOPISU  
NÁŠ CHOV

CENA ZEMĚDĚLSKÉHO 
TÝDENÍKU

• AGE-VENT PIGS
Výrobce: AGE s.r.o.
Vystavovatel: AGE s.r.o.

• UniBox - rozebíratelný box pro telata
Výrobce: FARMTEC a.s.
Vystavovatel: FARMTEC a.s.

• NESENKA NZ 7
Výrobce: Cernin s.r.o.
Vystavovatel: Cernin s.r.o.

• Krmná směs pro nosnice obsahující konopné  
a lněné semínko
Výrobce: Hansa C.B. spol. s. r. o
Vystavovatel: Výzkumný ústav živočišné výroby, 
v.v.i.

• Kombinovaný lis s variabilní komorou Kubota 
BV5160SC25N FW PLUS
Výrobce: Kubota Corporation
Vystavovatel: K.B.T. PROFTECH s.r.o.

• Lokalizátor ustájených zvířat
Výrobce: JoTio Tech s.r.o.
Vystavovatel: Výzkumný ústav živočišné výroby, v.v.i.

• Generátor fencee energy Smart DUO EDW
Výrobce: VNT electronics s.r.o.
Vystavovatel: VNT electronics s.r.o.

• porodní kotec ActiWel
Výrobce: Big Dutchman International GmbH
Vystavovatel: BD Tech a.s.Výrobce: VNT electronics s.r.o.
Vystavovatel: VNT electronics s.r.o.





ŘEKLI O VELETRHU

Zdeněk Nekula, ministr zemědělství ČR
Přestože je veletrh ANIMAL TECH určen především pro odborníky, myslím si, že i laická veřejnost si tu najde to své a určitě tady 
je spousta zajímavých novinek, se kterými se může seznámit. V současné době se hodně přetřásá téma precizního zemědělství, 
které je v mediálním prostoru hodně spojeno s rostlinnou výrobou. Naopak myslím, že v oblasti chovu zvířat a živočišné výrobě 
již bylo vykonáno hodně a další rozvoj zde má obrovský potenciál, ať už je to v oblasti čipů zvířat, senzorů nebo diagnostiky.  
I o tomto je letošní veletrh.
Josefa Kučera, výkonný místopředseda představenstva Českomoravské společnosti chovatelů 
Může se to zdát jako obyčejná výstava zvířat, ale za těmi zvířaty je velké množství peněz. Česká republika je skutečně špičková 
v tom, co produkuje, a to se se promítá i do objemu exportu. Za poslední dva roky jsme plemenných zvířat a genetického materiálu 
vyvezli za víc než 2 miliardy korun.
Michal Pejčoch, realizátor expozice koní na Národní výstavě hospodářských zvířat
S výstavou jsem spokojený velmi, hodně nás překvapila návštěvnost, zvlášť ta víkendová. Za koňáky musím ocenit začátek veletrhu 
už v sobotu. Na výstavě se ukázalo kolem 140 koní a novinkou na letošní výstavě bylo zařazení kaskadérského čísla ze stáje Trojan. 
Ze strany výstaviště byl perfektní přístup, měl jsem trochu obavy z nového realizačního týmu, ale tyto obavy byly úplně zbytečné, 
nový tým je skvělý a vše funguje tak, jak má. 
Věra Filipová, rozhodčí a sekretář Czech Mountain Trail
Jsem hodně překvapená a nadšená, jsem v této roli organizátorky poprvé a kromě toho, že je to hodně náročné, tak je to skvělé. 
Přístup výstaviště je naprosto bezchybný, jsem nadšená z pozitivní atmosféry a z laskavého přístupu, snaží se nám ve všem 
vycházet vstříc a pomoct. 
Michaela Zachová, organizátor programu westernových koní a Mountain Trail 
Máme vysokou návštěvnost i do pozdních odpoledních hodin. Návštěvníci měli velmi aktivní přístup i ve fb soutěžích, což byla 
letošní novinka. Moc se mi líbilo propojení se známými osobnostmi a dobrými projekty, protože to zvedlo i prestiž celého veletrhu. 
Další novinkou byla soutěž s pejsky, dog trail, a také jsme půjčili divákům koně na vodítku a mohli soutěžit také. 



Ketris, Energys, Equicov, Kateřina Obluková, zástupce firmy Ketris
Překvapená jsem z návštěvnosti i ve všední dny. Jsem moc spokojená a pokud to bude možné, pojedu příště znovu. Máme skvělé 
umístění přímo u arény, tak oceňuji to, že v programu je úplně všechno. Kdykoliv jsem potřebovala cokoliv zařídit, tak mi vyšlo 
výstaviště a Míša Zachová vstříc. 
David Lipovský, ČMSCH, vedoucí laboratoří a odboru plemenářské práce
Chtěl bych výstavišti poděkovat za poskytnutí krásných prostor pro naše zvířata, protože si myslím, že takové prostory nikde 
jinde v České republice nemůžeme najít. A současně bych chtěl poděkovat celému realizačnímu týmu BVV za skvělou organizaci, 
vše funguje na výbornou. Určitě mohou být spokojení i chovatelé a předpokládám, že je s naší chovatelskou výstavou spokojeno  
i výstaviště, protože jak to sleduji, tak návštěvnost byla výborná. Takže za mě, za celý ČMSF i za chovatele, kterým byl poskytnut 
prostor moc děkuji. 
Jiří Brádka, majitel rodinné farmy Wagyu z Hrušova
Výstava je perfektní, my jsme tady za plemeno Wagyu poprvé, protože se chovu věnujeme teprve třetím rokem. A proto je pro nás 
účast na tomto veletrhu důležitá, právě kvůli osvětě. Byla tady pro nás nečekaná návštěvnost a vše bylo skvěle zorganizováno. 
Michaela Pilná, Ch. Hansen, senior business manager pro střední Evropu, Balkán a baltské země
Pro nás byly důležité všední dny, návštěvnost našich zákazníků byla velká, i když tedy hlavně ze segmentu zootechnického, protože 
technika a stroje jsou tady zastoupeny v malém měřítku. Ale spokojeni jsme. Víkend byl náročnější, ale zase je pozitivní, že tady 
bylo hodně rodin s dětmi, právě u dětí jsme rádi, že se ke zvířatům a zemědělství přiblíží aspoň takto. 
Ľuboš Galbavý, Agrotec, produkt manažer firmy Agrotec
Na výstavě Animal Tech jsme poprvé a jsme velice spokojení. Lidí je hodně a zájem o naši techniku je veliký, vůbec se tady nenudíme. 
Mojmír Vacek, Farmtec, produkt manažer technologií v chovu skotu
Na brněnských veletrzích jsme pokaždé, stejně jako na všech důležitých veletrzích v Evropě. Brněnský veletrh se mi moc líbí, je 
tady spoustu zajímavých exponátů, hodně kategorií hospodářských zvířat včetně koní a chovatelé se tady mohou pochlubit výsledky 
své práce. Jsme tady opravdu spokojeni a vážíme si toho, že tady můžeme být. 
Ing. Ladislav Škařupa, CBS Genetics s.r.o., ředitel společnosti CBS Genetics
Myslím, že účast chovatelů a odborné veřejnosti, byla velice dobrá a potěšilo mě, že byla i větší účast laické veřejnosti. Myslím 
si, že spokojení jsou i vystavovatelé.
Děláme to pro ostatní, historicky se podílíme už mnoho let na výstavbě zařízení, který je tady pro  zvířata. Spolupráce s brněnskými 
veletrhy je dlouholetá a doufám, že potrvá i nadále.



Ing. Jiří Kostkan, MIKROP ČEBÍN, garant pro výživu skotu
Jsme stálými hosty veletrhů tohoto typu. Jsme velice rádi, že jsou nám zákazníci naklonění. Myslím si, že je úžasná věc, že není 
veletrh určen jenom pro odbornou veřejnost – dětská sobota a neděle, myslím si, že to vytáhlo pozornost. Osvěta zemědělství tu 
probíhá, myslím si, že je to úžasné, podle mě je to dobrá akce. I příští rok doufáme, že to bude stejně velká účast.
Ing. Miloš Jirovský, SZIF – Státní zemědělský intervenční fond, ředitel Sekce řízení regionálních odborů
Výstavy v Brně týkající zemědělství mají z našeho pohledu úroveň. Jsou velkým přínosem. Myslíme, že účast je výrazně lepší, než 
kdokoliv očekával. Dochází tady k dobrým kontaktům pro budoucnost. Máme možnost na jednom místě se potkat s kolegy, který 
řeší podobné případy a problémy.
Jiří Stolín, VNT electronics, s.r.o., produktový manažer 
Jezdíme pravidelně na ANIMAL TECH a prezentujeme zde novinky. S účastí jsme opravdu spokojení, přišli ti, kteří věděli, že tu 
budeme, ale i celá řada nových zájemců, kterým jsme představovali náš sortiment i naše novinky. 
Milan Gálik, MERKANTA INTERNATIONAL spol. s r.o,  jednatel
Výstava v Brně má pro nás velký význam. Na Slovensku nemáme nic porovnatelného, proto jezdíme do Brna. V České republice  
máme významné klienty, je to pro nás zajímavý trh, který je třikrát tak velký jak slovenský. Nepovažujeme Českou republiku za 
cizí. Rádi se sem vracíme.
Roman Hýna, Sellior&Belot, vedoucí tuzemského prodeje munice
Na veletrhu se nám líbí hodně. Podmínky, které nám tady výstaviště připravilo, jsou výborné, vyšli nám vstříc ve všem, co jsme 
potřebovali, takže jsme maximálně spokojeni. Příště přijedeme určitě také.
Roman Konstanz, Thermofox, obchodní zástupce a technický poradce
Vzhledem k tomu, že jsme na brněnském výstavišti poněkolikáté, tak bych letošní výstavu hodnotil jako jednu z nejlepších vůbec, 
obrovské množství návštěvníků, enormní zájem o naše produkty, výborný doprovodný program a celkově suport BVV je skvělý, 
včetně umístění stánku. 
Tomáš Vingrálek, LifeStyle Camper, jednatel společnosti
S výstavou jsme moc spokojeni, je tady nečekaně vysoká návštěvnost. Pro nás je účast zde důležitá, abychom se dostali do 
podvědomí lidí a myslivci k našim zákazníkům patří také. Příští rok půjdeme určitě taky. 



Ota Frič, Lovecký svět, majitel firmy Lovecký svět 
Tato akce je velice povedená, zájem je obrovský. Víkend byl až hodně našláplý, to se tady nedalo hnout. Je tady přátelská atmosféra, 
moc se nám tady líbí. 
Andrea Güttlerová, ČMMJ, PR, marketing, eventy
Těší nás krásná návštěvnost. Ohlasy máme velké. Nasadili jsme vysokou laťku třeba v mistrovství Evropy ve vábení, a to i díky 
přístupu výstaviště a krásným prostorám. Vůbec je rozsah výstaviště takový, který nikde jinde není. Byli jsme spokojeni i s cateringem 
výstaviště. A samozřejmě oceňujeme, že BVV udělalo vstřícný krok a zahájilo výstavu o den dříve kvůli našemu stoletému výročí. 
Alexandr Pospíšil, Silvajagd, spolumajitel 
Akci jsme připravovali více než půl roku, přístup výstaviště byl výborný, máme tady dobré vztahy. Za naši firmu jsme dost spokojeni, 
bylo hodně návštěvníků, přišli i zajímaví klienti. Příště se budeme účastnit určitě znovu. 
Jan Škopík, Expal, majitel
Dlouho připravovaná akce oslav ČMMJ se po všech stránkách povedla, ten hlavní program oslav proběhl právě tady na výstavišti a byl opravdu 
famózní. Ať už to bylo mistrovství Evropy ve vábení, které bylo připraveno ze strany výstaviště a organizátorů na opravdu vysoké úrovni, galavečer 
s poctami i těm, kteří už tady nejsou, profesionálně připravený Myslivecký ples nebo celodenní program. Rád bych vyzdvihl i to, že prostory 
brněnského výstaviště dávají výstavám jakousi noblesu. Přál bych si, aby naše krásná Českomoravská myslivecká jednota stále vzkvétala. 
Jana Kuncová, Mendelova univerzita – lesnická a dřevařská fakulta, propagace lesnické a dřevařské fakulty na Mendelově 
univerzitě
Na veletrhu především prezentujeme studium, které nabízíme zájemcům o studium z řad středních škol a zároveň prezentujeme 
naše trubače, kteří doprovází celý program v pavilonu G. Veletrh se určitě vydařil, bylo tady hodně návštěvníků i zájemců o studium. 
Přineslo to pro nás to, co jsme od veletrhu očekávali. 
Lesy České republiky
Prezentujme tady činnost našeho podniku pro veřejnost, okrajově jsme nabízeli poplatkové odstřely v našich oborách. Mile nás 
překvapila návštěvnost, a to nejen o víkendu. Jsme velmi spokojeni s přístupem výstaviště, s umístěním našeho stánku i s tím, že 
byla výstava celý víkend. 
Daniel Hoffmann, Foxy-Foxy, spoluzakladatel a spolumajitel značky
My jsme poměrně mladá společnost, je to pro nás úplně první veletrh. S účastí jsme spokojení. Máme skvělé ohlasy, takže my 
jsme spokojení a zvažujete další příležitost na brněnském výstavišti, ale určitě musíme ještě vyhodnotit všechny okolnosti, které 
jsou, ale myslíme si, že asi ano.
Daniel Vyoral, Meopta - optika, s.r.o., Area Sales Manager
Jsme pravidelnými účastníky a můžeme říct, že téměř po celou dobu veletrhu tu máme někoho na stánku. Návštěvníci se zajímají 
o naše produkty a jsou poměrně spokojení, takže my jsme taky zase spokojení.
Společnost bratrů Patrika a Filipa Loebeových, Loebe-uniformy, hovořil Patrik Loebe
S návštěvností jsme spokojení, jsme tu hlavně, abychom se prezentovali. Nebylo primárně naším cílem tady prodávat, ale spíše vejít 
ve známost. Snažíme se tímto způsobem prosadit. Chceme, aby nás bylo vidět, abychom vstoupili do povědomí veřejnosti. O účasti na 
příštím veletrhu určitě uvažujeme.
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Příští ročník 
veletrhu ANIMAL TECH, Národní výstavy hospodářských zvířat 

a Národní výstavy myslivosti se uskuteční v roce 2025
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